
Protokół nr 10 

Posiedzenia Rady Wydziału Pedagogicznego Uniwersytetu Warszawskiego 

w dniu 28 maja 2013 roku 

 

 

I Sprawa wniosku dra Andrzeja Cwera o umorzenie przewodu habilitacyjnego. 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska przypomniała krótko sprawę dra Andrzeja Cwera  

i poinformowała, że dr Cwer złożył wniosek o umorzenie przewodu habilitacyjnego. Prodziekan 

zapoznała Radę z wnioskiem. Sprawą dyskusyjną stała się kwestia możliwości zamknięcia przewodu 

habilitacyjnego. Prof. dr hab. Lech Witkowski zaproponował, aby najpierw skontaktować się  

z Centralną Komisją. Prof. dr hab. Wiesław Theiss uznał, że Rada powinna zamknąć ten przewód. 

Po krótkiej dyskusji Prodziekan dr hab. Anna Zielińska porosiła o jawne glosowanie,  

czy na dzisiejszych obradach należy rozpatrzeć wniosek dra Andrzeja Cwera w sprawie umorzenia 

przewodu habilitacyjnego. 

Rada większością głosów, przy jednym głosie przeciw, zdecydowała, że wniosek powinien 

być rozpatrzony. 

Prodziekan poprosiła o głosowanie w sprawie zamknięcia przewodu habilitacyjnego  

dra Andrzeja Cwera. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   19 

Liczba głosów „tak”:    17 

Liczba głosów „nie”:    2 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

 W tajnym głosowaniu Rada Wydziału podjęła uchwałę o umorzeniu przewodu habilitacyjnego 

dra Andrzeja Cwera. (Uchwała 60/2012/2013 zał. nr 1) 

 

II         Dopuszczenie do kolokwium habilitacyjnego dra Adama Fijałkowskiego. 

 Prodziekan dr hab. Anna Zielińska wyjaśniła, że – zgodnie z wykładnią CK – można na jednej 

Radzie przeprowadzić procedurę dopuszczającą do kolokwium habilitacyjnego oraz postępowanie 

habilitacyjne. Warunkiem zastosowania takiego rozwiązania jest obecność wszystkich recenzentów. 

W związku z wypełnieniem wymagań Prodziekan przystąpiła do przeprowadzenia postępowania 

dopuszczającego do kolokwium habilitacyjnego. Przypomniała krótko przebieg dotychczasowego 

postępowania w tej sprawie i poinformowała, że wszystkie recenzje są bardzo pozytywne. 

 W związku z brakiem pytań Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poprosiła o głosowanie  

w sprawie dopuszczenia do kolokwium habilitacyjnego dra Adama Fijałkowskiego. 



Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   23 

Liczba głosów „tak”:    23 

Liczba głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

W tajnym głosowaniu Rada Wydziału podjęła uchwałę o dopuszczeniu do kolokwium 

habilitacyjnego dra Adama Fijałkowskiego. (Uchwała 61/2012/2013, zał. nr 2)  

 

III Kolokwium habilitacyjne dra Adama Fijałkowskieg o. 

  Krótka przerwa.     

 

IV Przyj ęcie porządku obrad.  

Drugą część obrad Rady Wydziału Pedagogicznego rozpoczęła Dziekan dr hab. Anna 

Wiłkomirska. Do porządku dodano punkt dotyczący utworzenia Studiów Podyplomowych Coaching 

w edukacji. 

Zatwierdzony porządek w dalszej części wyglądał następująco: 

V Przyjęcie protokołu z dnia 23 kwietnia 2013 roku. 

VI        Komunikaty zespołu dziekańskiego. 

VII Wniosek w sprawie wszczęcia postępowania o nadanie tytułu naukowego profesora 

 dr hab. Irenie Szybiak, prof. UW. 

VIII Wniosek w sprawie wszczęcia postępowania o nadanie tytułu naukowego profesora 

            dr hab. Krystynie Milczarek-Pankowskiej, prof. UW. 

IX Wniosek w sprawie wszczęcia postępowania o nadanie tytułu naukowego profesora 

 dr hab. Elżbiecie Czykwin, prof. ChAT. 

 X        Wszczęcie przewodu habilitacyjnego dra Zbigniewa Megera. 

XI Wnioski Komisji ds. przewodów doktorskich.  

XII Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu oceny okresowej nauczycieli akademickich. 

XIII Sprawy osobowe. 

XIV Informacja o dystrybucji środków na BST. 

XV Uchwała w sprawie powołania Studiów Podyplomowych Andragogiki.  

XVI Uchwała w sprawie powołania Studiów Podyplomowych Edukacji Medialnej.     

XVII Uchwała w sprawie powołania Studiów Podyplomowych Coaching w edukacji 

XVIII Wolne wnioski.   

 

V Przyjęcie protokołu z dnia 23 kwietnia 2013 roku. 

 Protokół został przyjęty. 



 

VI        Komunikaty zespołu dziekańskiego. 

 Pierwsza komunikaty przedstawiła Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska 

 - zostały przydzielone dotacje dla poszczególnych jednostek Uniwersytetu na kolejny rok;  

 - Uniwersytet Warszawski dostał zapowiedź z Ministerstwa Nauki i Szkolnictwa Wyższego  

o przyznaniu pieniędzy na podwyżki płac. Trwają negocjacje Związków Zawodowych w kwestii 

podziału środków; 

- miesięcznik Perspektywy po raz kolejny przeprowadził ranking uczelni w Polsce; 

- 19 lipca odbędzie się uroczysta promocja absolwentów; 

- trwają prace związane z obchodami jubileuszu Wydziału. Zmieniona została strona 

Wydziału, wprowadzono logo jubileuszowe, odbywają się spotkania i seminaria.  

Prośba, aby w miejscu wydarzeń związanych z jubileuszem ustawiać stojak z plakatem 

reklamującym 60-lecie Wydziału Pedagogicznego; 

- do końca czerwca należy złożyć oświadczenia do minimum kadrowego; 

- nową przedstawicielką studentów w Radzie Wydziału została Karolina Okulus. 

 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska przedstawiła ofertę grantową przygotowaną  

przez Narodowy Program Rozwoju Humanistyki, a po szczegółowe informacje odesłała na stronę 

internetową Wydziału. 

 

Następnie komunikaty przedstawił Prodziekan dr hab. Rafał Godoń 

- w ostatnim czasie na Wydziale odbywa się wiele ciekawych spotkań, seminariów. 

Prodziekan opowiedział krótko o spotkaniu zorganizowanym przez dr Walerię Stelmaszuk, 

zauważając, że takie wydarzenia podnoszą rangę Wydziału; 

 - 7 czerwca odbędzie się pierwsze spotkanie konsultantów programowych (społecznych) 

Wydziału;  

 - planowana jest kolejna debata tym razem poświęcona seminariom dyplomowym  

i dyplomowaniu. Prodziekan poprosił o zgłaszane tematów następnych spotkań; 

 - 3–7 czerwca odbędzie się kolejna edycja warsztatów polsko-niemieckich;  

- 4 czerwca, godz. 11.45, w sali 507 odbędzie się seminarium z udziałem gości z Finlandii  

dra Arto Willmana oraz Raimo Salo (City of Oulu). Tematem spotkania będą kompetencje nauczycieli 

wobec społecznych wyzwań zmieniającej się rzeczywistości; 

- 13 czerwca odbędzie się kolejne międzynarodowe seminarium. Wykład wygłosi dr Duncan 

Mercieca (University of Malta);  

 - prośba o przeprowadzenie ankiet ewaluacyjnych, także zajęć prowadzonych na zewnątrz; 

 - prośba o uzupełnianie na bieżąco protokołów z egzaminów; 

  - prośba o uaktualnianie informacji o urlopach i dyżurach w wizytówkach; 



- 13 czerwca w godz. 11.00–15.00 Zakład Ewaluacji Instytucji Edukacyjnych zaprasza  

na seminarium na temat: Pod górkę do szkoły, czyli co mówią o polskiej edukacji początkowej badania 

PIRLS i TIMSS. 

 

VII Wniosek w sprawie wszczęcia postępowania o nadanie tytułu naukowego 

profesora dr hab. Irenie Szybiak, prof. UW. 

Prodziekan Zielińska poinformowała, że Rada wystosowała wniosek w sprawie wszczęcia 

postępowania o nadanie tytułu naukowego profesora dr hab. Irenie Szybiak. 

W komisji powołanej w tej sprawie zasiedli: prof. dr hab. Henryka Kwiatkowska – 

przewodnicząca, prof. dr hab. Barbara Wilgocka-Okoń, prof. dr hab. Elżbieta Putkiewicz,  

prof. dr hab. Andrea Folkierska, prof. dr hab. Barbara Woynarowska. 

 

VIII Wniosek w sprawie wszczęcia postępowania o nadanie tytułu naukowego 

profesora dr hab. Krystynie Milczarek-Pankowskiej, prof. UW. 

Prodziekan Zielińska poinformowała, że Rada wystosowała wniosek w sprawie wszczęcia 

postępowania o nadanie tytułu naukowego profesora dr hab. Krystynie Milczarek-Pankowskiej. 

W komisji powołanej w tej sprawie zasiedli: prof. dr hab. Henryka Kwiatkowska –

przewodnicząca, prof. dr hab. Mirosław Szymański, prof. dr hab. Elżbieta Putkiewicz,  

prof. dr hab. Andrea Folkierska, prof. dr hab. Barbara Woynarowska. 

 

  IX Wniosek w sprawie wszczęcia postępowania o nadanie tytułu naukowego 

profesora dr hab. Elżbiecie Czykwin, prof. ChAT. 

Rektor Chrześcijańskiej Akademii Teologicznej i Dziekan Wydziału Pedagogicznego ChAT 

zwrócili się z wnioskiem o wszczęcie postępowania o nadanie tytułu naukowego profesora dr hab. 

Elżbiecie Czykwin. 

W komisji powołanej w tej sprawie zasiedli: prof. dr hab. Elżbieta Putkiewicz – 

przewodnicząca, prof. dr hab. Barbara Woynarowska, prof. dr hab. Mirosław Szymański,  

prof. dr hab. Henryka Kwiatkowska, prof. dr hab. Józef Półturzycki. 

 

 X        Wszczęcie przewodu habilitacyjnego dra Zbigniewa Megera. 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poinformowała, że komisja zapoznała się  

z rozprawą i dorobkiem naukowym dra Zbigniewa Megera i rekomenduje wszczęcie przewodu 

habilitacyjnego. 

Prodziekan poprosiła o głosowanie w tej sprawie 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:  18  

Liczba głosów „tak”:   16  



Liczba głosów „nie”:   1  

Liczba głosów „wstrzymuję się”: 1  

Liczba głosów nieważnych:  0  

Rada Wydziału Pedagogicznego w tajnym głosowaniu podjęła uchwałę o wszczęciu przewodu 

habilitacyjnego dra Zbigniewa Megera. ( Uchwała 64/2012/2013, zał. nr 5) 

 

Następnie Prodziekan dr hab. Anna Zielińska powiedziała, że komisja na recenzentów 

zaproponowała prof. dra hab. Macieja Marka Sysło (UWr) oraz prof. dra hab. Stanisława Juszczyka 

(UŚ). Nie zgłoszono żadnych uwag, zatem Prodziekan poprosiła o głosowanie w sprawie wyznaczenie 

recenzentów. 

Wyniki głosowania: 

Prof. dr hab. Maciej Marek Sysło  

Liczba oddanych głosów:   18 

Liczba głosów „tak”:    17 

Liczba głosów „nie”:    1 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

 

Prof. dr hab. Stanisław Juszczyk   

Liczba oddanych głosów:   18 

Liczba głosów „tak”:    17 

Liczba głosów „nie”:    1 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

W tajnym głosowaniu Rada Wydziału Pedagogicznego UW na recenzentów w przewodzie 

habilitacyjnym dra Zbigniewa Megera wyznaczyła prof. dr. hab. Macieja Marka Sysło  

oraz prof. dra hab. Stanisława Juszczyka. (Uchwała 64/2012/2013, zał. nr 6) 

 

XI Wnioski Komisji ds. przewodów doktorskich  

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poinformowała, że Komisja ds. przewodów doktorskich 

rozpatrzyła następujące wnioski: 

1) w sprawie wszczęcia przewodu doktorskiego w dziedzinie nauk humanistycznych  

w zakresie pedagogiki mgr Jolanty Foryś. 

Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem i koncepcją rozprawy doktorskiej rekomenduje 

wszczęcie przewodu doktorskiego mgr Jolanty Foryś, a na promotora proponuje  

prof. dra hab. Mirosława S. Szymańskiego.  



Temat rozprawy doktorskiej: Uwarunkowania sytuacji zawodowej nauczycieli w Polsce  

i w Niemczech. 

Prodziekan poprosiła o głosowanie w sprawie wszczęcie przewodu doktorskiego  

i wyznaczenia promotora rozprawy. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:  18  

Liczba głosów „tak”:   17 

Liczba głosów „nie”:   1  

Liczba głosów „wstrzymuję się”: 0  

Liczba głosów nieważnych:  0  

 W tajnym głosowaniu Rada Wydziału podjęła uchwałę o wszczęciu przewodu doktorskiego 

mgr Jolancie Foryś i powołaniu na promotora prof. dra hab. Mirosław Szymańskiego. (Uchwała 

65/2012/2013, zał. nr 7) 

  

2) w sprawie wszczęcia przewodu doktorskiego w dziedzinie nauk humanistycznych  

w zakresie pedagogiki mgra Wojciecha Goli. 

 Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem i koncepcją rozprawy doktorskiej rekomenduje 

wszczęcie przewodu doktorskiego mgra Wojciecha Goli, a na promotora proponuje  

prof. dra hab. Wiesława Theissa. 

Temat rozprawy: Ulica jako przestrzeń socjalizacji i edukacji. Alternatywne projekty życiowe 

młodzieży z warszawskiego centrum. 

 Prodziekan poprosiła o głosowanie w tej sprawie. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:  15  

Liczba głosów „tak”:   15  

Liczba głosów „nie”:   0  

Liczba głosów „wstrzymuję się”: 0  

Liczba głosów nieważnych:  0 

W wyniku tajnego głosowania Rada Wydziału podjęła uchwałę o wszczęciu przewodu 

doktorskiego mgra Wojciecha Goli i powołaniu na promotora prof. dra hab. Wiesława Theissa. 

(Uchwała 66/2012/2013, zał. nr 8) 

 

3)  w sprawie wszczęcia przewodu doktorskiego w dziedzinie nauk humanistycznych  

w zakresie pedagogiki mgr Joanny Majewskiej. 

Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem i koncepcją rozprawy doktorskiej rekomenduje 

wszczęcie przewodu doktorskiego mgr Joanny Majewskiej, a na promotora proponuje dr hab. Grażynę 

Dryżałowską. 



Temat rozprawy: Doświadczenie poronienia u kobiet niepełnosprawnych i pełnosprawnych 

jako sytuacja traumatyczna. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   18 

Liczba głosów „tak”:    17 

Liczba głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  1 

Liczba głosów nieważnych:   0 

W wyniku tajnego głosowania Rada Wydziału podjęła uchwałę o wszczęciu przewodu 

doktorskiego mgr Joanny Majewskiej i powołaniu na promotora dr hab. Grażyny Dryżałowskiej. 

(Uchwała 67/2012/2013, zał. nr 9) 

 

4) w sprawie wszczęcia przewodu doktorskiego w dziedzinie nauk humanistycznych  

w zakresie pedagogiki mgr Marianny Jasionowskiej. 

Komisja rekomenduje wszczęcie przewodu doktorskiego mgr Marianny Jasionowskiej,  

a na promotora proponuje dr hab. Irenę Szybiak. 

Temat rozprawy: Podręcznik tańca Orchesographie Thoinot Arbeau w świetle wychowania 

renesansowego. 

Prodziekan poprosiła o głosowanie w tej sprawie.      

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   15 

Liczba głosów „tak”:    14 

Liczba głosów „nie”:    1 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

W wyniku tajnego głosowania Rada Wydziału podjęła uchwałę o wszczęciu przewodu 

doktorskiego mgr Marianny Jasionowskiej i powołaniu na promotora dr hab. Ireny Szybiak. (Uchwała 

68/2012/2013, zał. nr 10) 

 

5) w sprawie wszczęcia przewodu doktorskiego w dziedzinie nauk humanistycznych  

w zakresie pedagogiki mgr Justyny Żak. 

Komisja rekomenduje wszczęcie przewodu doktorskiego mgr Justyny Żak, a na promotora 

proponuje dr hab. Krystynę Milczarek-Pankowską. 

Temat rozprawy: Postrzeganie przedmiotów muzealnych w świetle ich statusu ontologicznego. 

Prodziekan poprosiła o głosowanie w tej sprawie. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   18 



Liczba głosów „tak”:    16 

Liczba głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  2 

Liczba głosów nieważnych:   0 

W wyniku tajnego głosowania Rada Wydziału podjęła uchwałę o wszczęciu przewodu 

doktorskiego mgr Justyny Żak i powołaniu na promotora dr hab. Krystyny  

Milczarek-Pankowskiej. (Uchwała 69/2012/2013, zał. nr 11) 

 

6) w sprawie wszczęcia przewodu doktorskiego w dziedzinie nauk humanistycznych  

w zakresie pedagogiki mgr Urszuli Dudek. 

Komisja rekomenduje wszczęcie przewodu doktorskiego mgr Urszuli Dudek, a na promotora 

proponuje dr hab. Annę Zielińską. 

Temat rozprawy: Edukacja domowa w Polsce. Opis i analiza zjawiska. 

 Prodziekan poprosiła o głosowanie w tej sprawie. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:  17  

Liczba głosów „tak”:   17  

Liczba głosów „nie”:   0  

Liczba głosów „wstrzymuję się”: 0  

Liczba głosów nieważnych:  0 

W wyniku tajnego głosowania Rada Wydziału podjęła uchwałę o wszczęciu przewodu 

doktorskiego mgr Urszuli Dudek i powołaniu na promotora dr hab. Anny Zielińskiej. (Uchwała 

70/2012/2013, zał. nr 12) 

 

7) w sprawie powołania recenzentów rozprawy  doktorskiej mgr Anny Batorczak. 

Promotorem rozprawy Edukacja dla Zrównoważonego Rozwoju w Polsce i w Wielkiej Brytanii 

jest dr hab. Alicja Siemak-Tylikowska 

Komisja na recenzentów rozprawy zaproponowała dr hab. Ligię Elżbietę Tuszyńską  

i dr hab. Barbarę Kędzierską.  

Prodziekan poprosiła o głosowanie w sprawie wyznaczenia recenzentów rozprawy doktorskiej 

mgr Anny Batorczak. 

Wyniki głosowania: 

Dr hab. Ligia Tuszyńska  

Liczba oddanych głosów:            18  

Liczba głosów „tak”:    16  

Liczba głosów „nie”:    2 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 



Liczba głosów nieważnych:   0 

 

Dr hab. Barbara Kędzierska  

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   18 

Liczba głosów „tak”:    17 

Liczba głosów „nie”:    1 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

W tajnym głosowaniu Rada Wydziału Pedagogicznego UW podjęła uchwałę w sprawie 

powołania na recenzentów rozprawy doktorskiej mgr Anny Batorczak dr hab. Ligii Tuszyńskiej  

i dr hab. Barbary Kędzierskiej. (Uchwała 71/2012/2013, zał. nr 13) 

 

8) w sprawie powołania recenzentów rozprawy doktorskiej mgr Marty Michalickiej. 

Promotorem rozprawy Opór uczniowski jako źródło zmian w szkole w świetle H. A. Giroux  

i P. McLarena jest prof. dr hab. Henryka Kwiatkowska. 

Na recenzentów Komisja zaproponowała dr hab. Małgorzatę Żytko  

oraz prof. dra hab. Tomasza Szkudlarka. 

Prodziekan poprosiła o głosowanie w tej sprawie. 

Wyniki głosowania: 

Dr hab. Małgorzata Żytko 

Liczba oddanych głosów:   18 

Liczba głosów „tak”:    17 

Liczba głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  1 

Liczba głosów nieważnych:   0 

 

Prof. dr hab. Tomasz Szkudlarek 

Liczba oddanych głosów:   18 

Liczba głosów „tak”:    17 

Liczba głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  1 

Liczba głosów nieważnych:   0 

W tajnym głosowaniu Rada Wydziału Pedagogicznego UW podjęła uchwałę w sprawie 

powołania na recenzentów rozprawy doktorskiej mgr Marty Michalickiej dr hab. Małgorzaty Żytko 

i prof. dra hab. Tomasza Szkudlarka. (Uchwała 72/2012/2013, zał. nr 14) 

 



9) w sprawie powołania recenzentów w przewodzie doktorskim mgr Moniki Skury. 

Promotorem rozprawy JA-INNY. Relacje społeczne osób z niepełnosprawnością jest dr hab. 

Grażyna Dryżałowska. 

Na recenzentów Komisja zaproponowała dra hab. Rafała Godonia  

oraz prof. dra hab. Grzegorza Szumskiego (APS) 

Prodziekan poprosiła o głosowanie w tej sprawie.  

Wyniki głosowania: 

Dr hab. Rafał Godoń 

Liczba oddanych głosów:  18  

Liczba głosów „tak”:   17  

Liczba głosów „nie”:   0  

Liczba głosów „wstrzymuję się”: 1  

Liczba głosów nieważnych:  0  

 

Prof. dr hab. Grzegorz Szumski 

Liczba oddanych głosów:  18  

Liczba głosów „tak”:   18  

Liczba głosów „nie”:   0  

Liczba głosów „wstrzymuję się”: 0  

Liczba głosów nieważnych:  0 

W tajnym głosowaniu Rada Wydziału Pedagogicznego UW podjęła uchwałę w sprawie 

powołania na recenzentów rozprawy doktorskiej mgr Moniki Skury dra hab. Rafała Godonia i prof.  

dr. hab. Grzegorza Szumskiego. (Uchwała 73/2012/2013, zał. nr 15) 

 

W tym punkcie obrad Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poinformowała, że wpłynął wniosek 

dr Czetwertyńskiej o wszczęcie przewodu habilitacyjnego. 

Prodziekan zaproponowała, aby wniosek rozpatrzyła komisja w składzie: prof. dr hab. Barbara 

Woynarowska, dr hab. Anna Wiłkomirska, dr hab. Ewa Skibińska, dr hab. Henryk Depta  

oraz dr hab. Anna Zielińska. 

Rada zaakceptowała skład komisji.   

   

XII Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu oceny okresowej nauczycieli 

akademickich. 

Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska zapoznała członków Rady Wydziału z regulaminem oceny 

okresowej nauczycieli akademickiej. Został on ponownie opracowany po uwzględnieniu wszelkich 

uwag, jakie zostały zgłoszone przez pracowników. 



Po krótkich wyjaśnieniach Dziekan poprosiła o głosowanie w sprawie zatwierdzenia 

regulaminu. 

W wyniku jawnego głosowania większością głosów, przy jednym przeciw i czterech 

wstrzymujących się, Rada Wydziału przyjęła uchwałę w sprawie regulaminu oceny okresowej 

nauczycieli akademickich. (Uchwała 74/2012/2013, zał. nr 16) 

 

XIII Sprawy osobowe. 

Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska poinformowała, że wpłynęły dwa listy w sprawie 

głosowania nad przedłużeniem zatrudnienia prof. dr hab. Andrei Folkierskiej. Dziekan krótko 

przypomniała sprawę i zapoznała Radę z listami podpisanymi przez kilkunastu pracowników 

Wydziału oraz kilkudziesięciu doktorantów. Pracownicy wnioskowali o powtórzenie głosowania 

poprzedzonego wyjaśnieniami, doktoranci prosili o przedłużenie zatrudnienia  

prof. dr hab. Folkierskiej. Przewodnicząca Zarządu Samorządu Studentów Marta Siedlecka 

podkreśliła, że studenci również podpisali się pod listem doktorantów, gdyż szanują i doceniają 

wysiłki naukowo-dydaktyczne prof. dr hab. Andrei Folkierskiej. 

Dziekan przychyliła się do wniosku z listu pracowników i otworzyła dyskusję dotyczącą 

zatrudnienia pracowników na Wydziale Pedagogicznym. 

W dyskusji zabrało głos kilku pracowników Wydziału. W swoich wypowiedziach dr hab. 

Krystyna Pankowska, prof. dr hab. Irena Szybiak, prof. dr hab. Elżbieta Putkiewicz, dr hab. Roman 

Dolata, prof. dr hab. Wiesław Theiss, dr hab. Henryk Depta zgodnie podkreślali zasługi  

prof. dr hab. Andrei Folkierskiej i wnioskowali o przedłużenie zatrudnienia profesor na Wydziale. 

Dr hab. Roman Dolata podkreślił, że sprawa podejmowania decyzji w sprawie przedłużenia  

zatrudnienia pracownika wymaga wcześniejszego wprowadzenia, uzasadnienia i wypracowania 

konkretnych procedur. 

Dziekan dr hab. Wiłkomirska wyjaśniła, że nie uzasadniała zatrudnienia prof. Folkierskiej, 

gdyż uznała, że skoro stawia sprawę do głosowania oznacza to, że wniosek popiera Dziekan i komisja 

oceniająca.  

Dwie osoby wyraziły niezadowolenie z powodu braku informacji o wystosowanym liście, 

a tym samym niemożności ustosunkowania się do jego treści. 

Dr hab. Dolata poinformował, że był to list otwarty, którego celem było zainicjowanie 

dyskusji. 

Prof. dr hab. Mirosław Szymański zauważył, że Rada Wydziału jest tylko ciałem doradczym,  

a ostateczne decyzje podejmuje Dziekan i uznał, że ponowne głosowanie może przynieść negatywne 

konsekwencje na przyszłość. 

Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska wyjaśniła, że nie chce być Dziekanem,  

dla którego decyzje Rady nie będą wiążące i przychyliła się do wniosku zawartego w liście  

o reasumpcję głosowania.  



Wyniki głosowania w sprawie przedłużenia zatrudnienia prof. dr hab. Andrei Folkierskiej  

na 4 lata na stanowisku profesora nadzwyczajnego. 

Liczba oddanych głosów:   35 

Liczba głosów „tak”:    21 

Liczba głosów „nie”:    8 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  5 

Liczba głosów nieważnych:   1 

 

Następnie Dziekan poinformowała, że Komisja konkursowa rozstrzygnęła 6 konkursów  

i poprosiła o głosowania w następujących sprawach: 

 a) zatrudnienie dra Pawła Kossowskiego na stanowisku starszego wykładowcy na 4 lata. 

 Wyniki głosowania  

 Liczba oddanych głosów:                    35  

 Liczba głosów „tak”:                     33  

 Liczba głosów „nie”:                      1  

 Liczba głosów „wstrzymuję się”:                  1   

 Liczba głosów nieważnych:                     0 

 b) zatrudnienie dr Anny Kowalewskiej na stanowisku asystenta na 2 lata. 

Liczba oddanych głosów:                   35  

Liczba głosów „tak”:                     0  

Liczba głosów „nie”:                     0  

Liczba głosów „wstrzymuję się”:                 0   

Liczba głosów nieważnych:                    0 

c) zatrudnienie dr Małgorzaty Przanowskiej na stanowisku adiunkta na 4 lata. 

Liczba oddanych głosów:                 35  

Liczba głosów „tak”:                  35  

Liczba głosów „nie”:                   0  

Liczba głosów „wstrzymuję się”:               0   

Liczba głosów nieważnych:                  0 

d) zatrudnienie dra Jana Rutkowskiego na stanowisku asystenta na 2 lata. 

Liczba oddanych głosów:                   35  

Liczba głosów „tak”:                    33  

Liczba głosów „nie”:                    1  

Liczba głosów „wstrzymuję się”:                1   

Liczba głosów nieważnych:                   0 

 e) zatrudnienie dr Małgorzaty Sienczewskiej na stanowisku starszego wykładowcy na 4 lata.

 Liczba oddanych głosów:                   35  



Liczba głosów „tak”:                    33  

Liczba głosów „nie”:                    1  

Liczba głosów „wstrzymuję się”:                1   

Liczba głosów nieważnych:                   0 

f) zatrudnienie dr Magdaleny Szpotowicz na stanowisku adiunkta na 4 lata. 

Liczba oddanych głosów:                   35  

Liczba głosów „tak”:                    34  

Liczba głosów „nie”:                     0  

Liczba głosów „wstrzymuję się”:                 1   

Liczba głosów nieważnych:                    0 

 

Ostatnia sprawa głosowana w tym punkcie dotyczyła zatrudnienia na 1 miesiąc  

na stanowisku profesora wizytującego prof. Teresy Vasconcelos. 

Dr hab. Żytko krótko przedstawiła sprawę, a Dziekan dr hab. Wiłkomirska poprosiła  

o głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:  31  

Liczba głosów „tak”:   30  

Liczba głosów „nie”:   0  

Liczba głosów „wstrzymuję się”: 1  

Liczba głosów nieważnych:  0  

 

XIV Informacja o dystrybucji środków na BST. 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska przedstawiła krótką informację dotyczącą podziału 

środków z BST. Powiedziała również, że na stronie Wydziału zostanie zamieszczona informacja 

dotycząca dofinansowania młodych pracowników (do 35 roku życia). 

Prodziekan, odpowiadając dr hab. Małgorzacie Karwowskiej-Struczyk, która zgłosiła, że nie 

otrzymała informacji o konieczności występowania o dotacje, poinformowała, że już należy 

występować o BST na przyszły rok.  

 

XV Uchwała w sprawie powołania Studiów Podyplomowych Andragogiki.  

Prodziekan dr hab. Rafał Godoń przyznał, że ze śródków przyznanych przez Uniwersytet 

wynika, że Wydział podejmuje zbyt mało inicjatyw służących pozyskiwaniu środków. Prodziekan 

wyjaśnił, że studia podyplomowe są sposobem na poprawę sytuacji finansowej Wydziału i zapoznał 

członków Rady z propozycjami trzech nowych kierunków. 

Po krótkim wprowadzeniu Prodziekan dr hab. Rafał Godoń poprosił o głosowanie w sprawie 

powołania Studiów Podyplomowych Andragogiki. 



W jawnym głosowaniu Rada Wydziału jednogłośnie przyjęła uchwałę o powołaniu Studiów 

Podyplomowych Andragogiki. (Uchwała 75/2012/2013, zał. nr 17) 

 

XVI Uchwała w sprawie powołania Studiów Podyplomowych Edukacji Medialnej.   

Następnie Prodziekan dr hab. Rafał Godoń poprosił o głosowanie w sprawie powołania 

Studiów Podyplomowych Edukacji Medialnej. 

Rada Wydziału w jawnym głosowaniu większością głosów, przy jednym przeciwnym, 

przyjęła uchwalę w sprawie powołania Studiów Podyplomowych Edukacji Medialnej. (Uchwała 

76/2012/2013, zał. nr 18) 

 

XVII Uchwała w sprawie powołania Studiów Podyplomowych Coaching w edukacji 

Trzecim kierunkiem proponowanych studiów podyplomowych jest Coaching w edukacji. 

Prodziekan po krótkim wprowadzeniu poprosił o głosowanie w sprawie powołania Studiów 

Podyplomowych Coaching w edukacji. 

Rada Wydziału w jawnym głosowaniu poparła wniosek w sprawie powołania Studiów 

Podyplomowych Coaching w edukacji. (Uchwała 77/2012/2013, zał. nr 19) 

    

XVII Wolne wnioski.  

Prof. dr hab. Wiesław Theiss zapytał, czy w przyszłości można przygotować głosowania 

Komisji ds. doktorskich na jednej karcie. Prodziekan dr hab. Anna Zielińska wyjaśniła,  

że ze względów proceduralnych będzie to trudne do zrealizowania. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Wydziału 

Dziekan 

Prof. UW dr hab. Anna Wiłkomirska 
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mgr Urszula Jaskólska 

 
 


